

Protokoll styrelsemöte POM

Toarpsdal 240502

Närvarande: Stefan, Herman, Carina, Biggan, Robban(via teams)

1. Herman hälsar alla välkomna.
2. Dagordningen godkändes.
3. Till justerare valdes Stefan.
4. Ekonomin ser bra ut. Vi har beviljats återstartsstödet för marknadsföring från Sbf på ca 5000 kr. För dessa skall vi köpa in visitkort med klubbens uppgifter att dela ut till nya medlemmar. Vi ska även beställa klistermärken som man kan ge till spelare på besök eller som man möter i någon speciell match. Vi kollar även en prototyp på miniflaggor att ta med vid SM och dyl.
5. Pom de prix 2024. Söndagen den 9 juni. Vi börjar marknadsföra nu. Herman lägger ut på officiella kanaler och vi andra sprider vidare. Vi kollar idag vilka som kan hjälpa till. Vi anmäler oss för spel när vi fyllt arbetsplatserna.

Anmälan om att hjälpa till:

Sekreteriat

Servering och lunch (Biggan fixar inköp)

Städ/ banor

Lotteri

6. Vet 55 i Dalsjöfors 19 maj. Lag meddelas senast 5 maj. Vi har 2 lag så ca 16 spelare. Öppen div 3, 15-16 juni i Dalsjöfors. Ca 8 spelare. Öppen div 1, 15-16 juni på Slottskogsvallen i Göteborg. Ca 8 spelare. Klubben står för lunch under samtliga tillfällen. Samla ihop alla på ett kvitto som är på samma spelplats.
7. Då vi för tillfället ej har någon festkommitté så står det alla fritt att bidra med idéer och förslag.
8. Övriga frågor. I vår verksamhetsplan har vi med att vi skall arbeta mot paraidrotter. Herman har träffat en representant från SISU och de är intresserade att dra igång ett pilotprojekt. Vi beslutade att i höst ha en utbildningskväll för klubbens medlemmar först för att sedan fundera vidare hur vi kan få in aktiva paramedlemmar.

Herman påminner GBB om ev träff i höst, 21 september.

Tripplette de POM fick bra betyg och vissa tyckte till och med den var bättre än Fyrlingen. Angående SM finalen vi anordnade har vi fått gott betyg på.

9. Nästa möte torsdag 8 augusti 17.00.
10. Mötet avslutades.